

DEPARTMENT OF STATE

A | B | C | D | E | F | G | G

COPYRIGHT BY WEN

Architectural floor plan showing room layouts and dimensions. The plan includes:

- 经理室 (Manager's Office):** Located in the center, featuring a large dark rectangular desk, two chairs, and a sofa.
- 会议室 (Meeting Room):** Located below the manager's office, featuring a long conference table and four chairs.
- 12工位 (12 Workstations):** Located on the left side, consisting of four rows of three workstations each, with a total width of 1100mm per row.
- 9工位 (9 Workstations):** Located on the right side, consisting of three rows of three workstations each, with a total width of 1100mm per row.
- 公共区域 (Public Area):** Located at the bottom, featuring a curved sofa, a small round table, and a potted plant.

Dimensions shown include:

- Horizontal dimensions: 4825, 100, 2500, 1100, 2500, 100, 4825.
- Vertical dimensions: 1100, 8800, 7700, 675.
- Other specific dimensions: 1450, 1600, 4975, 200, 800, 1000, 3450, 1800, 675.

 东朔集团 东朔设计部	
上海市闵行区莘松路288号4楼 4th floor, no.288, xinsong road, Shanghai Tel:400-189 9996 http://www.shdsjt.cn	
Partners 合作设计	
Client 建设单位	
	
凯德龙之梦 1810.1811办公室 家具平面布置图	
DRAWING TITLE 图名 会签 SIGN 建设单位代表 REPRESENTATIVE 监理 SUPERVISOR 主任设计师 DESIGN DIRECTOR 项目负责人 PROJECT MANAGER 设计 DESIGNED BY 制图 DRAWN BY 审核 REVIEWED BY 建筑 ARCHITECT 电气 ELECTRICAL 结构 STRUCTURE 暖通 HVAC 给排水 ADWW 工艺 CRAFT	
备注 Notes <p>1. 本设计图纸版权归本公司所有，未经本公司书面同意，不得复印。</p> <p>2. 该图纸应与说明、工地状况、建筑结构设计图及有关图纸协调使用，发现任何差异请立即通知设计者。</p> <p>3. 切勿擅自修改图纸，应以图中所注尺寸为准，最终尺寸需在现场校对准确。</p> <p>4. 除特别注明外，图中所有尺寸均为毫米单位。</p> <p>5. 未签出图专用章，图纸无效。</p>	
	
修改 摘要 日期 Rev. No. Brief Description Date	
专业 装饰 比例 1 : 50 @ A PROF. SCALE	
阶段 施工图 日期 2019 / 1 STAGE DATE	
SHEET No. 图号 F F - 05 .	
PAGE No. 页码	